

有關考生出現冠狀病毒病的病徵須知

考生屬以下任何一種情況均不獲進入試場：

- I. 出現任何冠狀病毒病的病徵：例如發燒（體溫達 38°C 或以上）、急性呼吸道感染徵狀或突然喪失味覺或嗅覺等；或
- II. 於考試當日遇上下列任何情況：
 - 正在接受政府指定的強制檢疫（包括「居安抗疫計劃」及家居隔離）；或
 - 未完成冠狀病毒病快速抗原測試；或
 - 今天的快速抗原測試結果為陽性。

於離開試場前，考生必須在試場人員的監督下填寫並簽署 SR4g 報告書，並提供不獲進入試場的原因，例如你的體溫及／或病徵。試場主任應將該報告書連同考生的「考生健康申報表」一併交回考评局跟進。

如有查詢，考生可聯絡公開考試資訊中心（電話：3628 8860）。

備註：

如考生拒絕合作或作出虛假、不完整或誤導申報，將會受到懲處或被取消全部考試資格。

考生因病或其他特殊情況缺席考試：

筆試或實習考試不設補考，考生如因病或因應冠狀病毒病疫情所引致的特殊情況而缺席考試，請參閱【考生手冊】內第四章第 4 項。

Notes for Candidates with symptoms of COVID-19

Candidates with any of the following conditions will **NOT** be admitted to the examination centre:

- I. Have symptoms of COVID-19, such as a fever (body temperature at 38°C or above), symptoms of acute respiratory tract infection, or sudden loss of sense of taste or smell, etc.; or
- II. Subject to any of the following conditions on the day of examination:
 - are undergoing mandatory quarantine (including StayHomeSafe Scheme and home isolation), or
 - have not done the COVID-19 rapid antigen test (RAT), or
 - the result of RAT today is positive.

Before leaving the examination centre, candidates must complete and sign the SR4g report form, and state the reason(s) for not being admitted to examination centre, e.g. your body temperature and/or symptom(s) under the supervision of a centre staff. The Centre Supervisor should submit Report Form SR4g together with the 'Candidate's Declaration on Health' to the HKEAA for follow up.

In case of enquiries, please contact our Public Examinations Information Centre at 3628 8860.

Remarks:

Candidates refusing to cooperate or making false, incomplete or misleading declaration may receive penalty or be disqualified from the whole examination.

Absence from the Examination due to Illness or Special Circumstances:

No supplementary examination will be arranged for written or practical papers. For candidates who are absent from the examinations due to medical reasons or special circumstances resulting from the COVID-19 pandemic, please refer to Section D4 of the 'Handbook for Candidates' for details.